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PROTOKÓŁ 

z narady roboczej Sołtysów 
i Przewodniczących Osiedli w dniu 12.12.2024r. 

 
 

   W naradzie uczestniczyli: 
- Pan Mariusz Prawda – Burmistrz Gminy Kozienice, 
- Pan Robert Boryczka – Z-ca Burmistrza ds. społecznych, 
- Pan Igor Czerwiński– Z-ca Burmistrza ds. technicznych, 
- Pani Sylwia Wąsik – Sekretarz Gminy Kozienice, 
- Pani Monika Makulec-Sobota – Skarbnik Gminy Kozienice, 
- Pani Monika Mazur – Kierownik Ośrodka Doradztwa Rolniczego, 
- Sołtysi i Przewodniczący Osiedli, 
- Przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji w Kozienicach. 
 
  Program narady: 

1. Aktualne informacje Ośrodka Doradztwa Rolniczego. 
2. Dyskusja nad projektem budżetu Gminy Kozienice na 2025 rok. 
3. Omówienie wniosków z zebrań sołeckich i osiedlowych. 
4. Wolne wnioski i informacje. 

 
Zebrani otrzymali: 

 Informacje o zmianie stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 Wykaz Sołtysów i Przewodniczących Osiedli z aktualnymi numerami telefonów. 
 Gazety Sołeckie. 

 
Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy przywitała wszystkich zgromadzonych w sali 

konferencyjnej i przedstawiła planowany program narady.  
 

Ad. 1/Aktualne informacje Ośrodka Doradztwa Rolniczego. 
 
 Pani Małgorzata Mazur Kierownik Ośrodka Doradztwa Rolniczego przypomniała iż od 
ubiegłego roku biuro mieści się w budynku przy ul. Radomskiej 35 w Kozienicach. Omówiła  
działalność ośrodka, która polega na prowadzeniu doradztwa i organizowaniu szkoleń w 
zakresie: technologii produkcji, modernizacji, ochrony środowiska i ekonomiki. Jak również 
pomocy rolnikom w sporządzaniu dokumentacji niezbędnej przy ubieganiu się  
o pomoc finansową lub współfinansowana ze środków pochodzących z funduszy Unii 
Europejskiej lub innych instytucji krajowych czy zagranicznych. Wszystkie informacje na ten 
temat są dostępne na stronie internetowej https://www.modr.mazowsze.pl/oddzialy-
kontakt/oddzial-w-radomiu/tzd-kozienice.   

   
Ad. 2/Dyskusja nad projektem budżetu Gminy Kozienice na 2025 rok .   
 
 Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy poinformowała, iż projekt budżetu na 2025 rok jest 
dostępny w BIP Urzędu Miejskiego oraz w wersji papierowej w biurze Rady Miejskiej i w każdej 
chwili można się z nim zapoznać.  

Następnie Pani Monika Makulec - Sobota Skarbnik Gminy omówiła założenia budżetu 
na 2025 rok. Dochód wynosi 242 350 029,00 zł prognozowane wydatki 243 511 029,00 zł 
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planowane przychody 4 500 000,00 zł i rozchody to 3 339 000,00 zł. Na realizację zadań 
inwestycyjnych w budżecie w roku 2025 zaplanowane jest 26 908 000,00 zł ( wydatki 
inwestycyjne w zakresie transportu i łączności). Na realizacje zadań w ramach funduszu 
sołeckiego zaplanowane jest 1 315 076,00 zł w tym wydatki bieżące 932 935,00 zł a majątkowe 
czyli inwestycyjne to 382 141,00 zł. W 2025 roku będą również  realizowane zadania w ramach 
Budżetu Obywatelskiego i tu zabezpieczone środki są w kwocie 250 000,00 zł. 
 
Ad. 3/Omówienie wniosków z zebrań sołeckich i osiedlowych. 
 
 W tym punkcie Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy omówiła wnioski z zebrań sołeckich 
i osiedlowych przedstawiając sposób ich realizacji. Są one dostępne na stronie internetowej 
Urzędu Miejskiego bip.kozienice.pl w zakładce jednostki pomocnicze. Prawie sto wniosków nie 
dotyczy zadań gminy ale Pani Sekretarz zapewniła że zostaną przekazane do odpowiednich 
instytucji zgodnie z właściwością i będzie  monitorowany sposób ich realizacji. Jest również 
prawie 150 wniosków inwestycyjnych z czego wiele wniosków jest realizowanych na bieżąco.  
 
Ad. 4/Wolne wnioski i informacje. 
 
 Pani Sekretarz przypomniała o Systemie Powiadomień SMS Gminy Kozienice z prośbą 
aby sołtysi i przewodniczący osiedli przekazali tę informację swoim mieszkańcom. Jest to 
system dzięki któremu mieszkańcy naszej gminy po jednorazowym wypełnieniu wniosku będą 
otrzymywali wiadomości SMS na temat aktualnych zagrożeń, wydarzeń sportowych czy 
kulturalnych, a także o zaległościach podatkowych.  
 
  
Przewodniczący Osiedla nr 4 Pan Arkadiusz Molenda - zgłoszone wnioski: 

– o doświetlenie parkingu przy ulicy Radomskiej w okolicy Państwowej Straży Pożarnej  
i CUS,        

– o koordynację, podjęcie rozmów z firmą „Obory” i Spółdzielnią Mieszkaniową w celu 
możliwości wykonania dodatkowych parkingów z powodu braku wystarczającej ilości 
miejsc parkingowych dla pracowników mleczarni (wniosek był zgłaszany ale jako że jest 
wnioskiem bardzo istotnym dla mieszkańców – prośba o podjęcie skutecznych, 
racjonalnych i szybkich działań),      

– o przeanalizowanie możliwości wykonania zatoki postojowej w pasie drogowym ulicy 
Nowy Świat przy bloku Nowy Świat 5 z powodu wprowadzenia na terenie prywatnym 
wokół marketu Stokrotka płatnej strefy parkowania (wniosek był zgłaszany  
a odpowiedź UM była odmowna ale jako że jest wnioskiem bardzo istotnym dla 
mieszkańców – prośba o przeanalizowanie możliwości wykonania parkingów w tej 
części osiedla),     

– o wyjaśnienie kto wydał zgodę, zlecił namalowanie dwóch kopert w zatoce postojowej 
przy budynku handlowo-usługowym które jak się okazało nie miały prawidłowego 
oznakowania a mieszkańcy byli za parkowanie karani mandatami. Dlaczego teraz 
występują tam dwa dojazdy – jeden do budynku a drugi do posesji. Wiele podobnych 
budynków nie ma wyznaczonych dojazdów – proszę o wyjaśnienie tego przypadku 
(dotychczasowe odpowiedzi UM w tej sprawie nie wyjaśniają w pełni tej sytuacji), 
   

– o przeanalizowanie możliwości wykonania zatoki postojowej w pasie drogowym ulicy 
Nowy Świat przy bloku Nowy Świat 8a (wniosek wielokrotnie zgłaszany ale jako że jest 
wnioskiem bardzo istotnym dla mieszkańców – prośba o podjęcie skutecznych, 
racjonalnych i szybkich działań)  
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– o naprawę nawierzchni przy rondzie Hamernicka – Nowy Świat,    
– o zaktualizowanie strony internetowej UM Kozienice – w zakładce /Współpraca  

z zagranicą/ nie uwzględniono włoskiego miasta Marano Equo oraz nie wprowadzono 
zakładki /Włochy/, 

– o systematyczne i aktualne prowadzenie kalendarza wydarzeń na stronie internetowej 
UM – pozwoli to większej liczbie osób dowiedzieć się o wydarzeniach a być może 
zwiększy uczestnictwo w tych przedsięwzięciach, 

Przewodniczący Osiedla Pan Arkadiusz Molęda poruszył również tematy: 
- koszenia traw w listopadzie, 
- usterek tężni na skwerze przy ul. Hamernickiej i Nowy Świat 
- programu Czyste Powietrze, 
- zaciągniętej pożyczki. 
 Pan Robert Boryczka Z-ca Burmistrza ds. społecznych mówił o Społecznej Inicjatywie 
Mieszkaniowej dzięki której powstanie 41 mieszkań o różnym metrażu w nowo powstałym 
bloku na os. Polesie. Zostało złożonych 97 wniosków i teraz podlegają analizie i sprawdzeniu a 
w styczniu komisja podejmie decyzję które wnioski spełniają wymagania. 
Na zadane pytania i wnioski zainteresowanym odpowiedzi na bieżąco udzielali: 
 

1. Pan Mariusz Prawda  – Burmistrz Gminy Kozienice w sprawie: 
- komunikacji miejskiej, 
- OSP i wyposażenie strażnic, 
- terminu zebrań w sołectwach, 
- zagospodarowania działki przy ul. Akacjowej, 
 

2. Pan Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. technicznych w sprawie: 
- budżetu, 
- realizacji inwestycji, 
- zmiany firmy zajmującej się oświetlenia ulicznego, 
 

3. Pan Robert Boryczka – Z-ca Burmistrza ds. społecznych w sprawie: 
- systemu powiadomień SMS, 
- zmiany banku obsługującego rachunki Gminy Kozienice, 
 

4. Pani Sylwia Wąsik Sekretarz Gminy w sprawie: 
- funduszu sołeckiego, 
- wniosków z zebrań sołeckich i osiedlowych, 
- zmiany nr kont bankowych gminy, 

 
Na zakończenie spotkania Burmistrz złożył Wszystkim obecnym życzenia i wspólnie 

przełamał się opłatkiem a Pani Sekretarz podziękował zebranym za przybycie informując 
jednocześnie, że wnioski zostaną przekazane merytorycznym wydziałom, którzy dokładnie im 
się przyjrzą, oszacują możliwości realizacji bądź przekażą właściwym adresatom. 
 
 

 
Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 
Magdalena Kowalska                             


